
 

Våra tre kommunalråd Jonas Åkerman, Solveig Oscarsson och Ulla Bergström berättar vad som är på gång. 

Vad är på gång i Gyttorp och Striberg? 
Våra mindre orter i kommunen känner sig många gånger satta på undantag, att allt 

händer i centrala Nora. 

Det här vill vi försöka ändra på. Även om stora delar av servicen fortsatt kommer 

att finnas i Nora är det viktigt att också våra mindre orter får sitt. 

 Var kan vi bygga? Var har vi byggbar mark? Kan vi underlätta 

bygglovshanteringen? 

 Vår ambition är att det ska finna lekplatser i alla våra kommundelar. I år är 

det Stribergs tur.  

 Europa Nostraprisade Gyttorps centrum måste få en upprustning. 

Blommor, parkbänkar och Vinterljus ingår i våra planer. 

 Belysningsfrågan har varit ett irritationsmoment. Där pågår det utbyte av 

armatur från Norafastigheter och Samhällsbyggnad Bergslagen är på gång. 

 Det är viktigt att den service som finns i Gyttorps centrum får finnas kvar. 

Landsbygdsstöd är viktigt och att handla på hemmaplan. 


